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1. Welkom nieuwe leden en voorstelling 

 
Er zijn twee verengingen toegetreden tot de ST-raad. Renilde Somers vertegenwoordigt 
Kando, het vroegere KVG. Voor MS-kring De Hoorn zal Geert Teughels in de ST-raad zetelen. 
 

2. Update adressenlijst 
 
Omdat er enkele raadsleden gemeld hadden het verslag van de vorige vergadering niet 
ontvangen te hebben, werd gevraagd hun contactgegevens op de adressenlijst na te kijken. 
 

3. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Bij punt 13 (Varia) werd verkeerdelijk de Della Faillelaan vermeld naar aanleiding van het 
straatvegen. Dit moest de Hendrik Consciencelaan zijn. 
 

4. Vervanging onafhankelijke leden 
 
Er mogen drie nieuwe onafhankelijke leden toetreden tot de ST-raad. Er zal een oproep 
geplaatst worden in de editie van Aartselaar Info van juli – augustus. Kandidaturen mogen 
ingediend worden op het secretariaat ter attentie van Stéphanie Chartier. Deze zullen in 
september verder besproken worden.  
 

5. Financieel verslag 
 
Stand op 14/3/2023:        974.67 euro 
 
Uitgaven: 
Maandelijkse rekeningkost april 2023:     - 3.95 euro 
Maandelijkse rekeningkost mei 2023:      - 3.95 euro 
Afscheidspresentjes:        - 43.50 euro 
 
Inkomsten: 
Abonnement actueel 28/3/2023     + 8.00 euro 
 
Stand op 30/5/2023:       931.27 euro 

 
 
 



6. Ouderenbehoefteonderzoek: 
 
- Resultaat toelichting  
Op maandag 5 juni bracht de professor van KU Leuven in CC ’t Aambeeld het resultaat van 
het ouderenbehoefteonderzoek. Er wordt aan de leden gevraagd naar hun bevindingen over 
deze toelichting. 
 
Het was een uitgebreide toelichting en er wordt gevraagd of er een samenvatting op papier 
mogelijk is. De professor zal zijn verslag dat zo’n 450 bladzijden telt bezorgen. Er wordt het 
voorstel gedaan om dit verder te bekijken in september en dit te gebruiken als basis voor het 
opstellen van een Memorandum. Dit Memorandum zou moeten bestaan uit één bladzijde en 
zal bezorgd worden aan de verschillende politieke partijen om als input te gebruiken voor de 
opmaak van hun programma voor de verkiezingen van 2024. 
 
Volgens het resultaat scoorde Aartselaar goed met betrekking tot het thema gezondheid. 
 
Een werkpunt zijn de voetpaden. Deze worden aangepakt wanneer er straatwerken gepland 
zijn. Mochten er in tussentijd toch op bepaalde plaatsen problemen opgemerkt worden, mag 
dit rechtstreeks gemeld worden via info@aartselaar.be (indien mogelijk met foto in bijlage) 
of persoonlijk gemeld worden op het gemeentehuis. Problemen met voetpaden worden 
indien nodig in tussentijd aangepakt, vb. soms een paar meter heraangelegd. 
 
Er zijn vragen rond het aantal openbare toiletten in onze gemeente. Er wordt op gewezen 
dat de toiletten in het gemeentehuis, sociaal huis, cultureel centrum, sportcentrum ook 
openbare toiletten zijn en kunnen gebruikt worden wanneer deze locaties open zijn. 
 
- Werkgroep Memorandum 
Het verslag van de professor wordt afgewacht en er zal nog een werkgroep samengesteld 
worden. 
 
 

7. Rondvraag seniorenverenigingen 
 
S-plus: werking staat momenteel wat stil, moeilijk om nieuwe bestuursleden te vinden. Van 1 
tot en met 8 september staat er reis naar zee gepland waaraan ongeveer 15 leden zullen 
deelnemen. 
Okra: het ledenaantal blijft stabiel (ongeveer 60 leden). Op 21 oktober staat er een 
pannenkoekennamiddag gepland en op 25/4/2024 staat er een optreden van Laura Lynn 
gepland in CC ’t Aambeeld. 
Neos: mochten nieuwe leden verwelkomen, ook van buiten Aartselaar. Zij zijn momenteel 
bezig met de nieuwe programmatie vanaf september. 
Kando: Op 19 juli vindt er een begeleide wandeling plaats in samenwerking met de WZC’s. 
Deze start om 13.30u aan de bibliotheek en gaat richting Dok3. Leden van Pasar zullen hierbij 
ondersteunen. 
Samana: werking draait goed. Op elke bijeenkomst mogen ze enkele nieuwe leden 
verwelkomen. Er is nood aan meer vrijwilligers. Rita koppelt nog terug dat wijk de Koekoek 
een aparte werking heeft met een eigen bestuur. Renilde Govaerts is hiervoor de 
verantwoordelijke. 
Vl@s: werking loopt goed. De zomeractiviteit petanque werd opnieuw opgestart. Het fietsen 
ligt momenteel nog stil. In juni staat er nog een bezoek aan het Provinciehuis gepland. In 
augustus staat er een reis naar Duitsland gepland met een 25tal leden. 
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WZC Zonnetij: Dinsdag 4 juli organiseren zij opnieuw een familiegroep Dementie. Op vrijdag 
7 juli vindt hun multicultureel event plaats. Hierbij zullen er hapjes en activiteiten uit 
verschillende landen aan bod komen. Zonnetij zal een stand bemannen op de jaarmarkt van 
Aartselaar en hun activiteiten voor tijdens de Alzheimerweek in september worden nog 
besproken. 
 
WZC Zonnewende: Op 15 juni organiseren zij hun allereerste palliatief praatcafé. Dit wordt 
georganiseerd door hun palliatief team. Doel is om palliatieve zorgen meer bespreekbaar te 
maken, een powerpoint-presentatie te voorzien over het thema, vragen rond levenseinde te 
bespreken. Dit praatcafé staat open voor alle geïnteresseerden (bewoners, familieleden, 
professionelen,…).  
 

8. De Seniorenconsulente aan het woord 
 
Stéphanie merkt op dat er inwoners uit Aartselaar zijn die moeite hebben met zelfstandig de 
weg naar een seniorenvereniging vinden. Voor sommigen is de drempel te hoog om alleen 
naar een activiteit te gaan en er wordt geïnformeerd of er een kennismakingsgesprek / 
huisbezoek op voorhand mogelijk is.  
 
Samana doet indien dit gevraagd wordt huisbezoeken. Neos communiceert bij interesse in 
eerste instantie via mail of telefoon. Hilde meldt dat het belangrijk is om te vertrekken vanuit 
waar de interesse van de inwoner ligt. Er werden in het verleden brochures opgemaakt 
waarin de verschillende seniorenverenigingen aan bod komen. Stéphanie zal informeren bij 
de communicatiedienst wanneer deze opgemaakt worden, een update krijgen en verdeeld 
worden. 
 

9. Toegankelijkheid 
 
Reinilde (Kando) is bezorgd over de toegankelijkheid van de bankautomaten: geen 
automatische en zware deuren, hoge drempels, hoogte van de bankautomaat. Een 
schuifdeur zou toegankelijker zijn, maar is dit inbraakveilig genoeg? Voorstel is om een brief 
naar de banken te sturen vanuit de ST-raad om deze bemerkingen aan te kaarten. 
 
Rosette merkt op dat er regelmatig een moeilijke doorgang is aan de terrassen van cafe 
Derby en Entrez op het Laar. De klanten zitten vaak in de weg zodat je er met een rolstoel, 
buggy amper door kan. Het voorstel is geformuleerd om lijnen te schilderen ter afbakening 
van de terraszone op het voetpad in de hoop dat de klanten hiermee rekening zullen 
houden. 
 

10. Varia 
 
Magda F: woonachtig in de Hoevelei geeft aan dat er in haar straat regelmatig te hard 
gereden wordt (snelheden tot 90 à 95km/uur), alsook moto’s die luid optrekken. Ze heeft de 
indruk dat er ook meer zwaar verkeer door de straat rijdt tegenover vroeger. Er wordt het 
voorstel gedaan om bijvoorbeeld regelmatig een mobiele flitser te plaatsen. Er wordt 
gevraagd om dit te melden via info@aartselaar.be. Deze melding wordt dan intern naar de 
juiste dienst doorgestuurd. 
 
Rosette H: meldt dat het verkeersbord aan het straatje naast kledingwinkel Follie zo goed als 
geen kleur meer heeft. Het gevolg is dat bestuurders dit bord niet opmerken en verkeerd 
rijden wat een onveilige situatie creëert.  



Hugo DW: vraagt of er steeds op de info@aartselaar.be gereageerd wordt. Hij had een mail 
naar dit mailadres gestuurd met een vraag rond de brochure voor de seniorenverengingen. 
Het bestuurslid die dit in het verleden opnam is niet meer actief bij S-plus en hij had 
gevraagd om in de toekomst de communicatie hierrond aan hem te melden. Hilde raadt aan 
om nogmaals de mail te sturen, want de afspraak is dat er steeds op een mail die via 
info@aartselaar.be binnenkomt gereageerd wordt en aan de juiste dienst bezorgd wordt. 
 
Hilde en Paul: 
- Er wordt bekeken of er op de jaarmarkt een stand van Vlotter zal geplaatst worden. Het 
voorstel is om een Vlottercafé te organiseren. Vlotter zorgt voor de inrichting en op deze 
stand wordt info rond welzijn verspreid en zal ook het aanbod van onze gemeente kenbaar 
gemaakt worden.  
 
- Vanuit de Welzijnsraad willen ze op 1 november in samenwerking met Reveil een 
herdenkingsmoment organiseren voor de overledenen op de begraafplaats van Aartselaar 
tussen 17u en 18u. Reveil is een project dat ook open staat voor andere culturen. Er kunnen 
teksten (vb. persoonlijke teksten, gedichten) voorgelezen worden. Er wordt muziek voorzien 
door Bart en de Xaverianen. Dit moment wordt georganiseerd in samenwerking met 
begrafenisondernemer Smedts / Jacobs. De welzijnsraad neemt de organisatie op zich en zal 
de kosten voor de kaarsen die onder de deelnemers verdeeld worden op zich nemen. 
 

 
Volgende vergadering: 

 
Dagelijks bestuur: 
Woensdag 13 september 2023, 10u leefruimte OCMW (eerste verdieping) 
 
Senioren- en toegankelijkheidsraad: 
Woensdag 20 september 2023, 9.30u, Cafetaria Sociaal Huis 
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